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Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 
Folketinget 
Christiansborg 
1240 København K 

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget har den 1. juni 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 37 til L191 efter ønske fra Jacob Mark (SF) til udlændinge-, integra-

tions- og boligministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 37: 

 

Kan ministeren oplyse, hvor mange flere børn om året skønnes at skulle integrati-

onsvurderes, hvis lovforslaget vedtages, og hvor mange heraf skønnes at ville 

være under 8 år? 

 

Svar: 

 

Udlændinge-, Integrations- og Boligministeriet har til brug for besvarelsen af 

spørgsmålet indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen. 

 

Udlændingestyrelsen har oplyst, at det ikke alene på baggrund af den foreslåede 

ændring af udlændingelovens § 9, stk. 16, kan vurderes, hvor mange flere børn 

om året der skønnes at skulle integrationsvurderes, idet dette bl.a. afhænger af 

den aldersmæssige sammensætning af den aktuelle ansøgergruppe, da den fore-

slåede anvendelse af bestemmelsen forudsætter, at det ansøgende barn er fyldt 6 

år.  

 

Tilsvarende vil omfanget af anvendelsen af bestemmelsen afhænge af sammen-

sætningen af opholdsgrundlaget for den aktuelle gruppe af herboende forældre, 

idet anvendelsen af den foreslåede bestemmelse forudsætter, at særlige grunde, 

herunder hensynet til familiens enhed, ikke taler derimod, hvorfor det ved sags-

behandlingen skal påses, hvorvidt den herboende forælder vil kunne henvises til 

at optage familielivet med det ansøgende barn i barnets hjem- eller opholdsland. 

 

 

Inger Støjberg  
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Anette Görtz 
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